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Prof. Piotr Witakowski (były profesor nadzwyczajny w Akademii
Górniczo-Hutniczej członek Podkomisji ds. Ponownego Zbadania
Wypadku Lotniczego pod Smoleńskiem) mówi na temat katastrofy
smoleńskiej.  Sądzi,  że  podczas  katastrofy  nie  było  dwóch
wybuchów,  jak  przedstawia  raport  podkomisji  Antoniego
Macierewicza, a jeszcze więcej. Miałby to być szereg małych
ładunków, który odrywał części samolotu.
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